
Kronika obce Kyšice rok 2011 
 

Rok 2011 začal pro obecní zastupitelstvo konstatováním, že zamýšlená přestavba a dostavba 

sokolovny je zcela v souladu s územním plánem a na akci je vydáno řádné stavební povolení. 

V nejbližším termínu obec zažádá o dotaci na stavbu u Středočeského Fondu rozvoje měst a obcí.  

Předpokládaná cena stavby je 10 013 127 Kč s DPH a požadovaná dotace 9 512 470 Kč. 

 

Zimní údržbu komunikací bude provádět firma Procházka z Horního Bezděkova. 

 

Občané upozornili obecní úřad, že je nezbytně nutné dát seřídit hodiny v kapličce sv. Floriána, 

jelikož nepřesně jdoucí hodiny jsou ostudou! 

 

V ulicích V Lukách a V Zahrádkách byl prověřen kamerou stav kanalizace. 

 

Nebyl schválen ani prodej, ani pronájem pozemků panu Novákovi na další rozšíření golfového 

hřiště o 8 jamek. 

 

Na pozemku bývalého zahradnictví zahájila firma Aquarius výstavbu svého hlavního sídla. Hlas 

lidu konstatoval, že pan a paní Červení, bývalí majitelé, se musí v hrobě obracet. 

 

Dotace na rybník z Krajského úřadu by měla být 10 291 025 Kč, jestliže budou splněny všechny 

byrokratické kličky, účast obce 4 423 941 Kč. 

 

Ve dnech 26.3. až 15.4. se konalo celorepublikové sčítání lidu etc.   

 

Na zasedání obecního zastupitelstva 11. 4. byl potvrzen Územní plán a konstatováno, že není 

v rozporu s jakýmkoli zákonným ustanovením a rozhodlo se o jeho vydání.   

 

Za přípravu na rekonstrukci sokolovny (zbourání a odklizení nářaďovny a WC), věnovala obec 

místnímu rybářskému spolku 110 000 Kč. 

 

S odhadovaným nákladem 20 000 000 Kč byla zahájena stavba cyklostezky Kožova Hora – M. 

Kyšice, tato bude probíhat také na pozemcích kyšického katastru od lipek na Kalášku k vrcholu 

kopce u pole Za humny. 

 

Ve školce se za 111 647 Kč vyměnila 3 okna. 

 

Pro uvedení občanů do problematiky obecních financí několik příkladů: 

 

Hospodaření čističky odpadních vod: Příjmy: 1 300 590 Kč, Výdaje: 1 329 138 Kč. 

 

Schodek 28 548 Kč bude uhrazen z přebytku roku 2010.                                                           

 

Příspěvek na stočné hrazený z obecního rozpočtu činí cca 267 000 Kč 

 

V ulicích Braškovská a Nová upravila firma Živa okolí chodníků. Náklady činily v ulici Nová  2 

100 Kč a v ulici Braškovská 21 600 Kč. 

 

Na projektovou činnost pro rekonstrukci vodní nádrže a novou nádrž zaplatila obec 160 000 Kč bez 

DPH firmě Provod s.r.o. 

 



V tomto školním roce dochází do různých škol 41 žáků, na příspěvek ke školnému hrazenému 

státem obec přispívá částkou 254 539 Kč a to takto: 

do Unhoště 37 dětí na jednoho žáka 6 206 Kč celkem 229 622 Kč 

do Kladna 3 žáci na jednoho žáka 6 206 Kč celkem 16 800 Kč 

do Prahy 6 1 žák  na jednoho žáka 8 117 Kč 

 

Ve dnech 18.4. až 22.4. proběhla humanitární sbírka, občané věnovali hlavně oblečení. 

 

Stává se tradicí oslavit Den dětí u rybníku Parkán. 4. června se svátek dětí vydařil, nejen počasím 

ale i programem. Děti si zasoutěžili v různých disciplínách a užili si spoustu legrace. 

 

Dne 11.6. se sešli na návsi sousedé k už tradičnímu letnímu setkání. Tentokrát měli možnost si 

prohlédnout výstavku obrázků z rekonstrukce zvonu a kapličky, byl také otevřen dům čp. 5. V 15.00 

navštívila naši obec skupina olympioniků, paní Dana Zátopková (oštěpařka), pan Karel Engel 

(zápasník), pan Ivan Satrapa (házenkář), páni Josef Hořešovský a Bohumil Prošek (hokejisté) a pan 

Jiří Čtvrtečka (kanoista). Nesmíme zapomenout na našeho místního olympionika hokejistu pana 

Františka Pospíšila, protože toto setkání zorganizoval právě on! Návštěvníci si s přítomnými občany 

velice pěkně pobesedovali.   

 

Senioři se setkali v čp. 5 29.10.             

 

V sobotu 12.11. byl za hojné účasti občanů proveden výlov rybníka Parkán, poslední před opravou.       

 

Na návsi 27.11., o prvním Adventu, se sešli sousedé a sousedky, aby ochutnali a ohodnotili výrobky 

jak amatérských, tak i profesionálních cukrářů a pekařů. 

 

Mikulášská besídka v Myslivně uspořádaná 3.12. obcí spolu s rybářským spolkem se vydařila. 

 

Všechny tyto akce, které se občanům velmi líbí, pořádají naše sousedky RNDr. Jana Kolínská, Jana 

Vaitová a Dana Procházková, za spolupráce dalších nejmenovaných lidí.      

 

Pokračují stížnosti na znečisťování chodníků psi, nedaří se donutit páníčky a paničky, aby po svých 

miláčcích uklidili a aby je venčili na vodítku. Obec bohužel nemůže zaměstnávat „drába“ jako za 

starých časů. 

 

Během léta se Vinohrádek dočkal vysazení posledních stromků, čímž je zde dokončeno zalesnění. 

Za tento kousek krásné přírody těsně za humny obce se před našimi potomky určitě nebudeme 

muset stydět. 

 

Bohužel musíme připomenout i méně radostné události v naší obci, protože život má i stinné 

stránky. Z areálu čističky někdo ukradl frézu na sníh a křovinořez. Obci způsobil škodu cca 50 000 

Kč. 

 

Život v civilizaci není zadarmo. Je nezbytné hradit různé poplatky, např. za odvoz odpadků. Na 

příští rok byly tyto rozpočítány takto: 

za malou popelnici na celý rok  1 250 Kč 

za velkou popelnici na celý rok  2 030 Kč 

za 9 vývozů     750 Kč 

za 4 vývozy (pro chataře a chalupáře)  450 Kč            

za pytel na tříděný odpad   20 Kč 

za pytel na komunální odpad   60 Kč 

za psa      100 Kč 



Taktéž je nutno přijmout rozvahu na příští rok 2012, co se týká obecních peněz. Ta vypadá 

následovně:  

Příjmy: 16 164 000 Kč; vydání: 23 682 000 Kč, z toho: 5 090 000 Kč daně; schodek 7 518 000 Kč 

bude uhrazen z přebytku r. 2011. 

555 000 Kč poplatky          

225 000 Kč dotace na správu obce 

10 291 000 Kč na investice 

Dary obci: 

 72  916 Kč od Josef Škach Elektromontáže 

92 000 Kč od Elektro Škach 

200 000 Kč od Vesety na kanalizaci. 

 

Tyto sumy uvádíme jen pro zajímavost, aby potomci viděli, kolik zhruba peněz v těchto letech 

proteklo obecním rozpočtem. 

 

Paní Alici Havlíčkové obec prodala nazpět pozemek č. 660 za 1 Kč, jedná se o pozemek, který obci 

darovala předchozí majitelka, paní Bohuslava Havlíčková. 

 

Letos se mezi nás narodili tito noví občánci: 

František Plas   16. 3. 2011 

Lukáš Pitr   3. 11. 2011 

 

Také mezi námi žijí Michael Halamka a Oliver Žák, občánci, kteří se v obci sice nenarodili, ale 

v tomto roce se přistěhovali. 

 

Po dobrých zprávách následují zprávy bolestné. V tomto roce nás navždy opustili sousedé: 

Zdeňka Štiková roz. Černá    29. 1. 2011 ve věku 79 let 

Karel Klekner     6. 2. 2011 ve věku 86 let 

Ludmila Vaníčková roz. Dřízalová   15. 3. 2011 ve věku 72 let 

Bohuslava Havlíčková roz. Pácalová  20. 3. 2011 ve věku 72 let 

Bedřiška Hoffmanová roz. Jelínková  27. 5. 2011 ve věku 82 let 

Libuše Pazderová roz. Nováková   6. 6. 2011 ve věku 55 let 

Jaroslava Kunová roz. Trejbalová   8. 6. 2011 ve věku 81 let 

Vilemína Šímová roz. Hoffmanová   18. 8. 2011 ve věku 88 let 

Jaroslav Kozel     11. 9. 2011 ve věku 60 let 

František Malý     23. 11. 2011 ve věku 67 let 

Jan Gál      9. 12. 2011 ve věku 59 let 

 

Nechť odpočívají v pokoji. 

 

V obci k 31. 12. 2011 žije 622 obyvatel. 

  

 

 

 

          

 

 


